
 

 

Verslag ruiterbijeenkomst 5 november 2023 

De sportcommissie organiseerde op 5 november jl. een ruiterbijeenkomst op de prach9ge loca9e van 
de Gelderlandfabriek. Doel van deze bijeenkomst was om over een aantal onderwerpen, 
ondergebracht binnen 4 overkoepelende thema’s, in gesprek te gaan met in de leden. Deze thema’s 
waren: de selec9eprocedure, kadervorming, het NK, en een aantal overige onderwerpen waaronder 
de jeugd en paardenwelzijn. Tijdens de bijeenkomst heeE de sportcommissie veel input gekregen, iets 
waar de commissie heel blij mee is. Ze willen namelijk graag weten wat er leeE onder de ruiters. De 
sportcommissie wil dan ook alle aanwezigen bedanken voor hun aanwezigheid, ondanks de (soms 
behoorlijk lange) reis die men hiervoor heeE moeten maken. Het was fijn om te bemerken dat jullie 
bereid waren om met de sportcommissie én met elkaar in gesprek te gaan. 

Tijdens de ruiterbijeenkomst waren 30 mensen aanwezig, die allen op enigerlei wijze betrokken zijn bij 
de sport. Het was een gevarieerde groep, van nog beginnend IJslanderruiter tot ervaren WK ruiters. 
Kortom, het was een mooi gemengd gezelschap.  

Voor de ruiterbijeenkomst was door de sportcommissie bewust gekozen voor een werkvorm waarin 
alle aanwezigen konden reageren op verschillende stellingen, waarbij ook persoonlijke opmerkingen 
konden worden geplaatst bij de algemene thema’s. De stellingen werden voorgelegd via Men9meter, 
een computerprogramma waarmee men via de telefoon kon stemmen. Voorafgaand aan het stellen 
werd door de voorziSer van de sportcommissie, Menthe van Vierssen, telkens een korte toelich9ng 
gegeven. Aan de hand van de uitkomst van het stemmen, werd vervolgens onder leiding van Menthe 
een discussie gevoerd onder de aanwezigen. Na elke thema-discussie was een korte pauze en kon men 
op de overkoepelende thema’s door iedereen persoonlijk worden gereageerd door het plakken van 
geeltjes waarop opmerkingen konden worden geschreven. Er was hierdoor veel ruimte voor inbreng 
van alle aanwezigen, hetgeen door iedereen werd gewaardeerd. In het algemeen waren de reac9es 
van de aanwezigen telkens zeer genuanceerd. Dit geldt ook voor de meeste stellingen, waarbij in 
gesprek met elkaar naast een harde ja of nee toch ook ruimte bleek te zijn voor een breder antwoord 
met meer nuance en zo ook de middenweg te vinden. De geplaatste opmerkingen zijn door de 
sportcommissie verzameld. Deze opmerkingen zullen hier overigens verder niet in detail worden 
besproken aangezien het gaat om persoonlijke informa9e. Wel is hieronder te zien wat voor stellingen 
zijn voorgelegd en hoe door de aanwezigen op de voorgelegde stellingen is gereageerd.  

Een concreet punt waarmee de sportcommissie het komende jaar aan de slag zal gaan, is het opzeSen 
van een werkgroep voor kadervorming in de sport. Tijdens de bijeenkomst is gebleken dat men hier 
over het algemeen heel posi9ef tegenover staat en 9jdens de bijeenkomst hebben een aantal 
aanwezigen zich ook al uitgesproken als geïnteresseerd in deelname aan deze werkgroep. In 2024 zal 
via de NSIJP-communica9ekanalen worden gevraagd om serieuze interesse kenbaar te maken, en zal 
vervolgens aan de hand van de aanmeldingen en een eventuele selec9e door de sportcommissie een 
werkgroep worden opgezet. Een werkgroep vraagt om meer betrokkenheid van de deelnemers, 
hetgeen gepaard gaat met meer verantwoordelijkheid. Het zal ook, zo is de hoop van de 
sportcommissie, een breder draagvlak creëren onder de leden. Aan de hand van de ervaringen die wij 
in de toekomst zullen op gaan doen met de werkgroep kadervorming, zal de sportcommissie gaan 
besluiten of ook voor andere grote thema’s een werkgroep zal worden opgericht. 

In de toekomst wil de sportcommissie vaker ruiterbijeenkomsten organiseren in deze werkvorm. Deze 
bijeenkomst is immers heel posi9ef ontvangen en het is gebleken dat zo de leden kunnen worden 
betrokken bij wat er zoal leeE en waar de sportcommissie mee bezig is. Bovendien is het, zoals gezegd, 
belangrijk voor de sportcommissie om te weten wat er leeE onder de leden van het NSIJP en hoe wordt 



 

 

gedacht over belangrijke onderwerpen. Bovendien vormt deze werkvorm ook een uitstekende manier 
om kennis met elkaar te delen en zo voor iedereen, inclusief de sportcommissie, te vergroten. 

 

Namens de sportcommissie, 

Arjen Heerema, sportcommissaris 
Eva Drommel, secretaris van de sportcommissie 



 

 

 

 

 

  

 

90 procent
11%

95 procent
60%

100 procent
29%

De norm voor 2025 moet zijn:



 



  
 
 


